
Vragen over bereikbaarheidsakkoord t.b.v.  
commissie Ruimtelijk Domein 30 maart 2016  

Afgelopen weken is er via de mail en via de regionale pers informatie 
verstrekt ten aanzien van het bereikbaarheidsakkoord dat er voor 1 juli 2016 
moet liggen. In deze informatie van het MRE wordt nagenoeg niet gesproken 
over oplossingen om de doorstroming te bevorderen van de verbindingsweg 
van Gemert naar Eindhoven welke voor een belangrijk gedeelte over 
grondgebied van Laarbeek loopt.  
Door wethouder Hoppezak  van Gemert-Bakel wordt in de krant bekend 
gemaakt dat een adviesnota over de bereikbaarheid in de raadscommissie 
van Gemert-Bakel komt en dat de colleges van omliggende gemeenten van de 
inhoud van deze nota op de hoogte zijn gesteld. 

De volgende vragen willen wij hierover stellen aan portefeuillehouder Van 
Zeeland: 

- Is het college van Laarbeek inderdaad op de hoogte van deze 
adviesnota van het college van Gemert-Bakel over de bereikbaarheid van 
onze regio?  

- Zo ja. Wat is het standpunt van het college ten aanzien van de inhoud 
van deze adviesnota?  

- Is deze nota in samenspraak met gemeente Laarbeek en omliggende 
gemeenten tot stand gekomen?  

- Kan deze adviesnota aan de raads- en commissieleden worden 
verstrekt, zodat in de Commissie Ruimtelijk Domein van 30 maart hierover 
kan worden gesproken? 

- Kan portefeuillehouder het beeld ontkrachten dat vanuit het MRE 
momenteel geen oplossingen worden gebracht voor het oplossen van de 
verkeersdoorstroming op de N272 en N615 van Gemert naar Eindhoven. 

 - Zoniet. Welke stappen worden vanuit gemeente Laarbeek, in 
gezamenlijkheid met omliggende gemeenten, ondernomen om de oplossing 
voor deze problematiek wel in het bereikbaarheidsakkoord ingevuld te zien? 

- Worden hierbij ook oplossingen meegenomen die ertoe leiden dat de 
verkeersdrukte en het sluipverkeer door de dorpskernen van Laarbeek 
afneemt? 



 
 
Graag zouden wij tijdig van de portefeuillehouder op bovenstaande vragen 
een antwoord krijgen zodat desgewenst in de commissie Ruimtelijk Domein 
van 30 maart hierover kan worden gesproken. 

CDA Laarbeek 

Marcel van der Heijden (fractievoorzitter) 


